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Roma aplaudeix el
film de Joffé sobre
Escrivà

Abans de l’estrena mundial als
cinemes, Roland Joffé va
presentar "Encontrarás
Dragones" a personalitats del
Vaticà. La pel·lícula s’estrenarà
al maig als Estats Units i, a
continuació, en nombrosos
països.

27/03/2011

"Encontrarás Dragones" va ser
presentada el passat 21 de març a



Roma pel seu director, Roland Joffé,
davant representants de l'Església i
la cultura al Col·legi Pontifici
d'Amèrica del Nord.

MONS. ECHEVARRÍA:
"HOMENATGE ALS SACERDOTS"

Xavier Echevarría, prelat de l'Opus
Dei, successor de sant Josepmaria, va
assenyalar: "Dono gràcies a Déu per
aquesta pel·lícula. M’ha agradat
veure-la com un homenatge a tants
milers de sacerdots de fa molts anys,
però també als actuals, que gasten la
seva vida amb alegria en servei de
les ànimes, en servei de la societat".

"El film es desenvolupa enmig
d’aquest gran desastre que és una
guerra, i més quan és un conflicte
civil. No obstant això, queda ben
palesa aquesta idea que va viure i va
predicar constantment sant
Josepmaria: que el cristià ha de saber
estimar, també a les persones que no



ens comprenen, que no ens estimen, i
imitar d’aquesta manera a Jesucrist".

"La pel·lícula -va afegir Mons.
Echevarría- m'ha portat molts
records sobre sant Josepmaria. Per
exemple, quan ens deia sovint que
penséssim en Jesucrist a la creu, que
va saber obrir els braços per acollir
les persones de la dreta, de
l’esquerra, del centre, i fer-se una
sola cosa amb ells".

La cinta, que s’ha estrenat ja als
cinemes d'Espanya, evoca els anys de
joventut del fundador de l'Opus Dei
(Charlie Cox) i la seva actitud davant
la guerra. Robert (Dougray Scott) és
un periodista que, en investigar la
figura del fundador de "l'Obra" per
escriure un ampli reportatge,
descobreix que el seu pare, Manolo
(Wes Bentley), amb qui no té cap
relació des de fa vuit anys, va ser
amic d'Escrivà durant la seva
infantesa. A partir d’aquest moment,



la trama porta al periodista, i amb ell
al públic, a descobrir sorpreses
inimaginables que canviaran per
sempre la seva vida.

SUSANNA TAMARO: "FARÀ BÉ A
LES NOVES GENERACIONS"

La escriptora i cineasta italiana
Susanna Tamaro, autora de la
novel·la "Vés on et porti el cor",
traduïda a més de 35 idiomes,
considera que el film està "molt ben
dirigit i és molt eficaç des del punt de
vista dramatúrgic".

"La decisió de narrar la història
seguint vicissituds oposades de dos
amics d’infància permet destacar la
importància de la llibertat que Déu
ens ha donat per augmentar el mal
en el món o intentar que
disminueixi", afegeix Tamaro.

"La pel·lícula fa justícia a la figura
del jove Josepmaria, mostrant amb
gran eficàcia la seva naturalesa, des



de la infància, totalment orientada
cap al bé, l'amor i el perdó. Estic
segura que aquesta pel·lícula podria
fer molt bé a les noves generacions,
òrfenes de figures dignes de ser
admirades, i imitades", ha explicat.

MORRICONE: "ALTÍSSIMA
QUALITAT"

Ennio Morricone, qui, fa 25 anys, va
posar la inoblidable banda sonora de
la famosa pel·lícula del mateix
director britànic, "La misión", afirma:
"Amb aquesta pel·lícula, Roland Joffé
confirma el seu talent, la seva
grandesa de director profund, intens,
d’altíssima qualitat. En aquest film,
confirma allò que sempre ha estat:
un gran director".

El cardenal Giovanni Cheli, president
emèrit del Consell Pontifici per als
Emigrants i els Itinerants, als seus
gairebé 90 anys, reconeix que en la
pel·lícula "es veu bastant del que era
l’esperit de sant Josepmaria Escrivà:



un caràcter fort. Érem molt, molt
amics, m’estimava molt, i espero que
m’estimi també ara que ho
necessito", conclou el purpurat italià.

Per la seva banda, el cardenal Julián
Herranz Casado, que va conviure
amb sant Josepmaria durant vint
anys a Roma, fins l’any 1975,
confessa: "M’ha agradat molt i crec
que reflecteix molt bé el caràcter de
sant Josepmaria. Aquí apareix jove,
però és que va ser jove fins el segon
després de morir".

"El missatge de la pel·lícula és molt
actual, perquè parla d’allò que és
necessari perquè hi hagi veritable
pau, que és saber conviure,
perdonar", afegeix el purpurat. "Tota
convivència des del matrimoni fins a
les grans convivències humanes es
fan a base de saber perdonar, de
saber comprendre que hi ha defectes
que cal disculpar i posar una
sobrecàrrega de calor humà i de



sentit sobrenatural que és el que
permet arribar lluny", aclareix el
cardenal Herranz.

En la presentació, Joffé, conegut com
agnòstic i d’esquerres, va subratllar
que "Encontrarás Dragones" és una
pel·lícula sobre creients i no creients.
I va confessar que la frase de
Josepmaria que més l’ha
impressionat és la següent: "tots som
sants en potència", és a dir, capaços
de vèncer els nostres dracs: l’odi o el
desig de venjança...

Fuente: Zenit i altres agències

Jesús Colina // Agencia Zenit
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